

北京耐酸碱PP药品柜

产品名称	北京耐酸碱PP药品柜
公司名称	北京给力科兴实验室装备有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:给力装备 型号:GL-PYP
公司地址	北京市大兴区榆垓工业区88号
联系电话	010-53368687

产品详情

GL-PYP PP药品柜技术参数

PP GL-PYP pharmaceutical cabinet technical parameters

品牌：	给力装备	Brand:	Awesome equipment
品名：	药品柜	Product Name:	Medicine cabinet
型号：	GL-PYP	Model:	GL-PYP
规格尺寸：	900*450*1800mm	Specification size:	900*450*1800mm
材质：	PP	material:	PP
板材厚度：	8mm	Plate thickness:	8mm
层板厚度：	8mm	layer thickness:	8mm

耐高温：	80	High temperature:	80
耐腐蚀：	40%NaOH-- -0.37	Corrosion resistance:	40%NaOH-- -0.37
	40%HNO3-- -0.55		40%HNO3-- -0.55
	30%H2SO4-- -0.74		30%H2SO4-- -0.74
	30%HCL-- -0.27		30%HCL-- -0.27
重量：	65kg	Weight:	65kg
包装：	缠绕膜、护脚、托盘	Packing:	Winding film, protecting foot, tray

GL-PYP PP药品柜材质说明

PP GL-PYP drug cabinet material description

- 1. 采用8mm厚优质纯料PP(聚丙烯)板制作经过同色同质焊条一体焊接，耐酸碱性能及耐候性极佳。
- 2. Using 8mm thick and high quality pure PP (PP) board produced by the same color homogeneous welding rod welding, resistance to acid and alkali resistance and good weather resistance, with semi permanent characteristics.
- 3. 柜体：采用一体成型、无缝焊接技术，极大的加强了柜体的结构性，有效的降低了柜体因热胀冷缩而引起的变形。
- 2. the cabinet with a one-piece, seamless welding technology, greatly enhances the structure, effectively reduce the deformation due to thermal expansion and contraction caused by.
- 3. 层板：采用8mm厚优质纯料PP(聚丙烯)板制作经过同色同质焊条一体焊接，四周有立边，立边整体焊接成型，整体设计为活动式，可随意抽取放在合适的隔层，自由组合各层空间。层板正反均可放置，四周立边可获得一定程度防溢效果。
- 2. layer: 8mm thick high quality pure material using PP (polypropylene) board production after the same color one homogeneous electrode welding, surrounded by a vertical edge, vertical edge welded molding, the overall design for the event type, can be randomly selected in the proper layer, each layer of space free combination. The positive and negative of the board can be placed, and the surrounding edge can obtain a certain degree of anti overflow effect.
- 4. 视窗：采用5mm钢化玻璃制作，相比普通玻璃提升2~3倍的极冷极热性能，提高3~5倍的强度，而且极大的提高了安全性。

2 windows: the 5mm toughened glass production, extreme heat performance than ordinary glass 2~3 times, 3~5 times of strength, and greatly improves the safety of.

5. 门把手：耐酸碱PP材质，耐腐蚀性能好。（颜色可选：湛蓝，瓷白）

2 Door handle: acid and alkali resistant PP material, good corrosion resistance. (color: blue, magnetic white)

5. 门合页：耐酸碱PP材质，耐腐蚀性能好。（颜色可选：湛蓝，瓷白）

2 door hinge: acid and alkali resistant PP material, good corrosion resistance. (color: blue, magnetic white)